
Obec Ryjice

Zápis

ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 21'8.2023

Zaháiení zasedánĺ:

Jednání zastupitelstva obce (dále uvedeno jako,,Zo") se konalo v prostorách obecního úřadu obce Ryjice od 't6:00

hod., bylo ukoněeno v 17:00 hod.

Jednání vedla starostka obce Andrea Staňková.

Přítomni dalŠí čtyři ěleni zastupitelstva: Věra Janeěková, FrantiŠek Janeěek, Karla Smíšková, Šárra Žáková. omluveni

- Martin Kohout, Jiří Junek. Starostka konstatovala, Že zasedání je schopno se usnášet. Dále přivítala ěleny

zastupitelstva obce. Upozornila přítomné. Že ze zasedání bude pořizován audiozáznam.

Pro toto zasedání předsedající navrhla stanovit ověřovatele zápisu: Věru'Janečkovou a Karlu Smíškovou

Zapisovatelem byla navrŽena Šárra Kučerová'

Návrh usnesení č.í

Zo určuje a schvaluje ověřovatele zápisu Věru Janeěkovou a Karlu Smĺškovou. Zapisovatete Šárku
Kučerovou.

Přistou peno k hlasování:

Pro: 5 hlasů

Proti: 0 hlasů

ZdrŽel se: 0 hlasů

Usnesení č. 1 bylo schváleno

Bod 2) schválení proqramu

Starostka seznámila všechny přítomné s programem zastupitelstva obce.

Program:

1' Kontrola minulých usnesenĺ
2. Projednání smlouvy o poskytování poradenství ve věci financování projektů ze strukturálních fondů

Evropské Unie
3' Projednání event. schválení návrhu znaku a vlajky obce Ryjice
4. Diskuse, různé

Żaany dalŠí ze zastupitelů neměl doplnění ći z(Ěení programu
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Návrh na usnesení ě.2

Zo schvaluje program dnešnĺho zasedání.

Přistoupeno k hlasování:

Pro: 5 hlasů

Proti: 0 hlasů

ZdrŽel se: 0 hlasů

Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Bod 3) přistoupeno k proqramu

1. Kontrola minu!ých usneseníZo

Pánům M' Kohoutovi a J. Junkovi bylo uloŽeno naZo dne 12.6.2023 provádět průběŽnou kontrolu díla na

zakâzce veřejného osvětlení - dílo ještě neby|o zahájeno, byla sloŽena zâloha v mĺře 50 % na výrobu

komponentů' Poslední informace z minulého týdne: tým na provedení práce je sestaven, nyní zbývá dodat 10

sloupů a do 14 dní by mélazakázkazapoëít.

P. J. Junkovi bylo uloŽeno naZO dne 12.6.2023 - pĺsemně vyzvat majiteĺe pozemku (Krajskou zdravotní a.s.)

k nápravě ohledně stromů, které představují potencionální nebezpeÖí, k opravě plotu a ostříhání zeleně, která

zasahuje do silnice - p. Junek z důvodu dovolené na Zo 28.6'2023 nepřítomen' Dne 8.7 '2023 byla e-mailem

doručena zprâva o kontrole stromů a pozemku. ZtéÍo zprávy je patrné, Že p. Junek byl na jiném místě, neŽ

bylo poŽadováno, protoŽe závér zprávy zní'. ,,Dte provedené kontroly a zjištění skutečného stavu nenţ!fu!
majitete pozemku vyz,ývat k nâpravě, která se v této podobě objevila v usnesení Zo ze dne 12.6.2023."

Nicméně, paní starostka oslovila majitele pozemku (Krajskou zdravotní a.s.) sama.
Dále p' Junek v této zpráv ë Żádal statutárního zástupce obce Ryjice o opětovnou výzvu spoleěnosti lez o

okamŽitou opravu nakloněného sloupu Vo. K tomuto bodu se paní starostka vyjádři|a, s tím, Že p-o několika

výanáchtrvajících od jara tohoto roku, se koneěně uskutečnila schůzka se zástupcem společnosti ČEZ přímo

na místě nakloněného sloupu. Termín opravy je nahlášen na25.8.2023

Návrh na usnesení ě.3

Zo schvaluje kontrolu minulých usnesení Zo.

Přistoupeno k hlasování:

Pro: 5 hlasů

Proti: 0 hlasů

ZdrŽelse: 0 hlasů

Usnesení ě. 3 bylo schváleno.

Projednání a schválení smlouvy o poskytování poradenství ve věci financování projektů ze strukturálních
fondů Evropské Unie

Předmětem této smlouvy je zâvazek poskýovatele poskytnout objednateli komplexní poradenství, směřující k tomu,

aby objednatel měl příleŽitost získat a udrŽet dotace za účelem financování sjednaného projektu, a to za stanovených
podmínek.

Smlouva byla vyvěŠena na úřední desce, a tak na průběŽné doÍazy Zo odpověděl a řádně vysvětlil zastupitel

společnosti PGM Consulting s.r'o. - lng. Petr Landa ještě před zasedáním zastupitelstva'

Starostka dále upozorňuje, Že se nejedná o exkluzivní smlouvu, ale o smlouvu rámcovou'
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Návrh na usnesení č.4

Zo schvaluje smlouvu o poskytování poradenstvĺ ve věcifinancovánĺ projektů ze strukturálnĺch fondů
Evropské Unie se společností PGM Consulting s.r.o.

Přistoupeno k hlasování:

Pro: 5 hlasů

Proti: 0 hlasů

ZdrŽelse: 0 hlasů

Usnesenĺ č.4 bylo schváleno.

3. Projednání event. schválení návrhu znaku a vlajky obce Ryjice.

Paní starostka sděluje, Že na Zo ze dne 12'6'2023 byla schválena cenová nabídka na tvorbu znaku a vlajky. Nyní
předloŽila 6 návrhů vč. popisků od heraldika a vexilologa Mgr. Jana Tejkala.

Vybrán a schválen byl návrh ě' 6' Celý text a odůvodnění symbolů na znaku a vlajce bude zveřejněn po schválení
návrhu předsedou Poslanecké sněmovny na základě doporuěení Výboru pro vědu. Zádosti o udělení znaku a vlajky
obce projednává Podvýbor pro heraldiku a vexilologii, ktený je součástí Výboru pro vědu, vzdělání, kulturu, mládeŻ a
tělovýchovu, jenŽ vyslovuje souhlas s návrhy znaků a vlajek obcí.

Návrh na usnesení č.5

Zo schvaIuje návrh znaku a vlajky obce Ryjice

Přistoupeno k hlasování:

Pro: 5 hlasů

Proti: 0 hlasů

ZdrŽelse: 0 hlasů

Usnesení č. 5 bylo schváleno'

4.
ľ'"ţlr"JJ,î'"""uoce sděluje, Že dne 3'8'2o2gproběhla na oÚ Ryjice kontrola oo Čssz' Závër zprávy zni, Že

nebyly zjištěny Żádné nedostatky

plochu nemalé kameny

stanice na objektu SDH

Bod 4) Závěr

Starostka poděkovala přítomným za účast a zasedání bylo ukončeno

V Ryjicích dne 21.8.2023
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ověřovatelé zápisu

Věra Janečková

Karla Smíšková

Starostka obce Ryjice

Andrea Staňková
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